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ورزش

نیم فصل نخســـت لیگ های اروپایی بـــرای لژیونرهای ایرانی، 

به خصوص مهاجمان شرایط متفاوتی داشت. نفراتی چون مهدی 

طارمی، ســـردار آزمون، کریم انصاری فرد و شهاب زاهدی فصل 

خوبی را تا اینجای مســـابقات پشت ســـر گذاشته اند و به نفرات 

اصلی و تاثیرگذار تیم های خود بدل شده اند اما تازه واردانی چون 

علی علیپور و شهریار مغانلو هنوز نتوانسته اند با شرایط فوتبال 

اروپا خود را تطبیق دهند و هنوز برای درخشـــش و تبدیل شدن 

به ســـتاره ای مهم در تیم های خود راه درازی در پیش دارند. این 

روزهای لژیونرهای زیادی از ایران راهی اروپا شـــده  اند تا شانس 

خود را برای موفقیت در فوتبال این قاره آزمایش کنند اما با توجه 

به شـــرایط بسیار سخت بازی در لیگ های معتبر این قاره، تنها 

بخشی از آنها موفقیت را تجربه می کنند.

 انتقال جنجالی

یکی از این نفرات شهاب زاهدی است که این روزها در لیگ اوکراین 

به مهاجمی گلزن و آماده تبدیل شده است و مشتریان زیادی پیدا 

کرده اما ظاهرا خودش تصمیم گرفته به تیم زوریالوهانسک این 

کشور برود؛ انتقالی که چندان هم مورد رضایت المپیک دونتسک، 

تیمی که هم اکنون این مهاجم ایرانی را دراختیار دارد، نیست اما با 

توجه به اینکه قرارداد زاهدی در پایان فصل به پایان می رسد، این 

باشگاه نمی تواند چندان در این زمینه اعمال نظر کند.

ســـایت »24Tv« اوکراین در گزارشـــی از این انتقال می نویسد: 

»انتقال شـــهاب زاهدی به تیم زوریالوهانســـک جدی تر از قبل 

شده و این مهاجم ایرانی ظاهرا تصمیم گرفته با رد پیشنهادهای 

اروپایی خود به این تیم اوکراینی ملحق شود. پیش از این باشگاه 

دونتسکی پیشـــنهادی برای تمدید قرار داد به زاهدی ارائه کرده 

بود اما او که می خواست در مسیر پیشرفت گام بردارد و فصل بعد 

را در تورنمنت های اروپایی بازی کند به این پیشنهاد جواب رد داد 

و اعلام کرد می خواهد به تیم دیگری برود. به این ترتیب او از میان 

تیم هایی که خواهان به خدمت گرفتنش بودند، زوریا را برای ادامه 

فوتبال خود انتخاب کرد. البته این جابه جایی چندان هم بی حاشیه 

نبوده است. المپیک به تازگی نامه ای از باشگاه زوریا دریافت کرده که 

طی آن به این نکته اشاره شده که آنها درحال مذاکره با این مهاجم 

گلزن برای امضای قرارداد در تابستان2021 هستند. ظاهرا خود 

شهاب این پیشنهاد را به باشگاه زوریا داده که او را به خدمت بگیرند 

و آنها هم مسلما استقبال کرده اند چراکه در تابستان بدون پرداخت 

هیچ پولی می توانند او را بخرند. البته اخبار غیررسمی از امضای 

این قرارداد خبر می دهند و گفته می شود تمام مسائل نهایی شده 

است. همچنین گفته می شود اللهیار صیادمنش، مهاجم ایرانی 

زوریا در انتقال هموطنش به این باشگاه تاثیرگذار بوده و تلاش هایی 

در این زمینه داشـــته است تا دو طرف به توافقات نهایی برسند. 

باشگاه دونتسکی در این مدت پیشنهادهای زیادی از تیم های 

مختلف اروپایی داشـــته است اما خود زاهدی با آنها مخالف بوده 

و اعتقاد داشته که نمی تواند در این تیم ها موفق باشد. درنهایت 

آقای گل کنونی لیگ اوکراین ترجیح داده همچنان در این لیگ 

بماند و فوتبالش را در اوکراین ادامه دهد. ازســـوی دیگر زاهدی 

این فرصت را داشته تا در لیگ پرتغال نیز بازی کند اما این انتقال 

نهایتا منتفی شد. یکی از تیم های پرتغالی که در این فصل برای 

حضور در رقابت های اروپایی تلاش می کند و شانس خوبی برای 

کسب سهمیه دارد به خرید او علاقه مند شده بود اما پیشنهاد آنها 

کمی دیر به المپیک رسید. این اتفاق زمانی افتاد که قرارداد اولیه 

زاهدی با زوریا به امضا رســـیده بود و او دیگر نمی توانست این 

توافق را به هم بزند. اگرچه در هفته های اخیر گفته می شد 

دیناموکی یف نیز یکی از تیم هایی است که خواستار 

خرید این مهاجم ایرانی اســـت اما ظاهرا میرچیا 

لوچسکو، سرمربی این تیم چندان با خرید این 

بازیکن موافق نبوده و به همین دلیل پیشنهادی 

جدی ازسوی این تیم ارائه نشده است. با این 

انتقال زاهدی با دردســـر جدیدی نیز روبه رو 

شده است. باشگاه المپیک به دلیل اینکه او 

در تمرینات اخیرش جدیت زیادی نداشـــته 

تصمیم گرفت او را به تیم دوم خود بفرستد و 

در اردوی این تیم در ترکیه نیز حضور نداشت. 

ازســـوی دیگر زاهدی هم در اعتراض به این 

تصمیم در نخستین تمرین تیم دوم باشگاه 

غایب بود تا مشکلات طرفین افزایش یابد.«

 حضور یحیی توره 

و هم تیمی طارمی

با توجه به شـــرایطی کـــه زاهدی در 

روزهای اخیر داشـــته و بحث انتقالش به زوریا به نظر نمی رسد 

بهانه المپیک برای تنبیه بهترین بازیکنش چندان منطقی باشد 

و آنها از اینکه این بازیکن را به زودی و بدون دریافت هیچ پولی 

از دست می دهند ناراحت هستند.

نخستین واکنش این باشگاه عدم حضور این بازیکن در اردوی 

تیم در آنتالیای ترکیه اســـت که باعث تعجب رســـانه های این 

کشور شـــد. درحالی که انتظار می رفت بهترین بازیکن فصل 

باشگاه درکنار سایر نفرات حضور داشته باشد اما خبر رسید که 

زاهدی در اوکراین مانده است و در این اردو غایب خواهد بود.

ایگور کلیموفسکی، سرمربی المپیک درباره شرایط تیمش در 

اردوی ترکیه گفت: »اردوی بســـیار خوبی در اینجا داریم و قرار 

اســـت به زودی یحیی توره به جمع مربیان تیم اضافه شود. ما 

فعلا در اینجا شـــهاب را دراختیـــار نداریم. او در 

کی یف مانـــده و باید با تیم دوم ما تمرین 

کند. البته قرار نیست همیشه در آنجا 

بماند و اگر جدیت لازم را در تمرینات 

داشته باشد به زودی به جمع نفرات 

اصلی ملحق خواهد شـــد. من با 

مربیان آن تیم در تماسم و شرایط 

او را زیرنظـــر دارم. همچنین یک 

مهاجـــم پرتغالی از تیم B پورتو را 

زیرنظر داریم و احتمالا به زودی 

به جمع ما اضافه خواهد شد.«

او در ادامـــه درباره حواشـــی 

ایجادشـــده دربـــاره زاهدی 

توضیـــح داد: »شـــاید خیلی 

زود او به جمع ما اضافه شـــود. 

همه چیز به خودش بســـتگی 

دارد و اینکه آیا همانند ســـابق 

دراختیـــار تیم خواهـــد بود و 

تمریناتـــش را با همان انگیزه 

قبل ادامه می دهد یا نه. او باید 

ثابت کند هنوز به باشگاه تعلق خاطر دارد و به محض اینکه به 

ما اثبات شـــود که هنوز هم دلش ما تیم است با نخستین پرواز 

به ترکیه خواهد آمد. من با خود او هم به تازگی صحبت کردم و 

او گفت با تمام توان در تمرینات حاضر خواهد شد و مشکلی در 

این زمینه ندارد. مســـلما ما به زودی او را از دست خواهیم داد و 

شرایط آینده این بازیکن کاملا مشخص است اما درحال حاضر 

باید بهترین تصمیم را برای تیم بگیرم. البته من هم اخبار مربوط 

به انتقالش را از طریق رسانه ها دنبال می کنم و دقیقا نمی دانم 

که آیا او قراردادی با باشگاه جدیدش بسته یا نه.«

البته در این شـــرایط شـــهاب زاهدی در مصاحبه ای با یکی از 

روزنامه های اوکراینی اعلام کرده به این دلیل تصمیم به انتقال 

گرفته که بتواند با این پول به تیمش کمک کند: »من همیشـــه 

دوســـت داشتم به تیم هایی که در آن بازی کرده ام کمک کنم و 

در آینده هم چنین روندی خواهم داشـــت. در این مورد خاص 

هم دوست داشتم به تیم المپیک کمک کنم تا بتواند از فروش 

من درآمدزایی داشـــته باشد. من یک سال ونیم است که در این 

باشگاه حضور دارم و می خواستم زحمات آنها را جبران کنم.«

البته اگر این مهاجم ایرانی در پایان فصل راهی زوریا شود پولی از 

این انتقال به باشگاه المپیک نخواهد رسید و مشخص نیست این 

بازیکن چه راهکاری برای دریافت حق انتقالش از زوریا در نظر دارد.

 بازیکنان المپیک: جای شهاب را پر می کنیم!

در همین حال روسلان بابنکو و ایوان زوتکو بازیکنان المپیک در 

گفت وگو با سایت »فوتبال« اوکراین درباره احتمال جدایی هم تیمی 

خود و حواشی این جابه جایی حرف های جالبی داشته اند. بابنکو 

دراین باره گفت: »من هربار وارد اینترنت می شوم فقط اخبار مربوط 

به انتقال زاهدی را می بینم. حتی درباره او بیشتر از بازیکنی مثل 

تسیانکوف )یکی از استعدادهای جوان و آینده دار فوتبال اوکراین( 

صحبت می شود. یک بار می نویسند که او به تیم برمی گردد و بار 

دیگر از عدم بازگشت او خبر می دهند. به نظرم باید این حواشی 

را تمام کنند، این اخبار تمام تیم را تحت الشعاع قرار داده است. 

شهاب بازیکن بســـیار خوبی است و گل های زیادی هم در این 

فصل برای ما به ثمر رســـانده. با این حال ما نفرات دیگری داریم 

که می توانند در همان سطح بازی کنند و به نظرم می توانیم جای 

خالی او را پر کنیم.«

زوتکو نیز با اشاره به وضعیت زاهدی گفت: »ما خیلی خود را وارد 

این داستان نمی کنیم و دوست نداریم دراین باره دخالت کنیم. 

همه بازیکنان ترجیح می دهند روی تمرینات و آماده ســـازی 

خود تمرکز کنند و به نظر نباید وارد این حواشی شویم. مسلما 

در آینده نفرات جدیدی به ترکیب تیم اضافه می شـــوند و این 

اتفاقات در فوتبال طبیعی است. ما به عنوان بازیکنان تیم باید 

به فکر موفقیت المپیک باشیم.«

توافقزاهدیبازوریاخشممدیرانالمپیکدونتسکرابرانگیخت

تبعید قبل از جدایی

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

میـادوزیـریوکماندارانـشدرخطآتشرقابتهایلیگبرتر

کشـورآتشبـازیراهانداختنـدتـاحـالابـااطمینانـیبیشـتر

بـههفتـهماقبـلپایانـیلیـگبرونـدوکمانهایشـانرابـرای

قهرمانیزودهنگامزهکنند.تیردانشگاهآزادیهابا»وزیری«

ویارانـشبـههـدفخـوردتـامرکـزنشـانهگذاریشـدهفیـس

رنگیـنتیرانـدازیبـاکمـاندرایـندانشـگاهخوشـرنگتربـه

نمایشگذاشتهشودوجواباعتمادبهورزشکاراناینرشته

ورزشـیرااینگونـهباکسـبافتخـاربگیرند.ورزشـکارانیکه

بـدونچشمداشـتهـر»انـد«بـرایتیـربهترتـاشکردندتا

درانتهایسوتسومسرداورمسابقاتخوشحالازپیروزی

بـاپیراهـندانشـگاهآزاداززمینبیرونبیایند.»فرهیختگان«

بـهبهانـهدعوتشـدن8کماندارتیـمدانشـگاهآزادوپیروزی

دوبـارهکمانـداراندرهفتـهپنجـموششـممسـابقاتبامیاد

وزیری،سـرمربیاینتیمگفتوگوییانجامدادهکهدرادامه

خواهیدخواند.

هفتهپنجموششملیگبرترآقایانهمبرگزارشدودانشگاه

آزادهـردوبـازیرابـاپیـروزیپشتسـرگذاشـت،وضعیـت

رکوردهـایبچههـادرمقایسـهبـاهفتههـایقبـلبهتـرشـده

است؟

وضعیـت رکوردهـا متغیـر اسـت ولـی روزبـه روز بچه هـا آماده تـر 

می شـوند و خدا را شـکر شـرایط هم به نحوی اسـت که ما اگر هفته 

آینده سـه امتیاز از 5امتیاز موجود را کسـب کنیم قهرمانی مان یک 

هفته زودتر مسجل می شود و برای همین کمی افت رکورد و پایین 

آمـدن امتیازهـا طبیعـی اسـت، امـا حتمـا بچه ها تمام تلاش شـان 

را می کننـد تـا آمادگـی خوبـی بـرای اردوهـای تیم ملـی کـه دعوت 

شـدند، داشته باشند.

جدیترینرقبایشماکدامتیمهاهستند؟

تمام تیم ها قابل احترامند و برای ما رقیب جدی هستند 

چراکـه تیرانـدازی بـا کمـان بـه شـکلی اسـت کـه حتی 

ضعیف تریـن تیم ها احتمال امتیاز گرفتـن از ما را دارند، 

به خصـوص به خاطـر اینکـه تیـم مـا واقعـا بـا قـدرت وارد 

شـده و بچه هـای ملی پـوش هسـتند تیم هـای دیگـر بـا 

انگیزه تـر جلـوی مـا حاضـر می شـوند و بـه همین خاطر 

تمام تیم ها برای ما قوی هستند ولی آکادمی راد تیمی 

قـوی بـود و خـدا را شـکر هفته اول توانسـتیم ایـن تیم را 

شکسـت بدهیـم، کمانـداران پایتخـت هـم تیـم خوبی 

بـود کـه توانسـتیم در هفتـه پنجـم بـا نتیجـه 5 بـر صفر 

شکستش دهیم و دو تیم نزاجا که هفته آخر و تیم نفت 

امیدیه که هفته هفتم با آنها بازی داریم دو رقیب جدی 

و قدرتمند دیگر هسـتند و با توجه به اینکه ما 29امتیاز 

از 30امتیـاز موجـود را بـه دسـت آورده ایم، هفته آینده با 

فـرض اینکـه رقبای اصلی مـان تمام امتیـازات را بتوانند 

کسـب کننـد و مـا بتوانیـم دو یـا سـه امتیاز کسـب کنیـم یک هفته 

زودتـر قهرمانی مان مسـجل می شـود.

هفتهنهاییلیگبرترچهزمانیبرگزارمیشود؟

هفتـه آخـر لیـگ اول اسـفندماه برگـزار می شـود کـه اختتامیـه 

مسـابقات هم هسـت و امیدواریم جام قهرمانی در دسـت بچه های 

دانشـگاه آزاد باشـد.

پیشبردنهمزمانتمریناتتیمبهعنوانسرمربیوورزشکار

تاثیریدرتیرزدنخودتانداشت؟

قطعـا بـدون تاثیـر نبـود، چـون وقتـی تیـر می زنیـم فقـط اسـترس 

شرایط خودمان را داریم ولی واقعا فیلد مربیگری با فیلد ورزشکاری 

متفاوت است و مجبورم این دو وظیفه مهم را هم زمان پیش ببرم که 

البته خدا را شـکر بچه ها حرفه ای هسـتند و خیلی کمک می کنند 

تـا ایـن وظیفـه را به نحو احسـن انجام دهم.

هشـتنفرازبچههایدانشـگاهآزادبهاردویتیمملیدعوت

شدندکهسهنفرآنهاازتیمآقایانبودند،حتماخوشحالید؟

تیـم آقایـان هـر سـه نفـر از قبـل ملی پـوش بودنـد و شـاکله اصلـی 

تیم ملـی را تشـکیل می دهنـد ولـی خب نکته مثبت اینجاسـت که 

در تیـم آقایـان مـا سـه نفر بیشـتر توانسـتیم با هم هماهنگ شـویم 

و از نظـر تیمـی بـه تیم ملـی خیلی کمک می کند تا شـانس کسـب 

سـهمیه المپیک در مسـابقات جهانی فرانسـه که سـال آینده قرار 

اسـت برگـزار شـود بیشـتر کنـد. اینکـه تیـم طـی ایـن مـدت هـم با 

هـم هماهنـگ بـود امتیـاز مثبتـی اسـت کـه البتـه در ایـن مـورد 

درنهایـت کادرفنـی تیم ملـی تصمیم می گیرند. با نحـوه چیدمان و 

ارنجـی کـه داریـم نتایـج خوبـی را توانسـتیم با این بچه ها به دسـت 

بیاوریـم کـه ایـن به نظرم نقطه قوتـی برای تیم ملی می تواند باشـد. 

بیشـترین خوشـحالی مـن بـرای تیـم بانـوان اسـت چراکـه نفراتـی 

انتخابـی مـا ملی پـوش نبودنـد البته 

به غیر از خانم نعمتی که ملی پوش و 

افتخارآفرین کشورمان هستند، سایر 

ورزشـکاران، ورزشـکارانی بودنـد کـه 

سـال ها از تیم هـای ملـی دور بودند و یک سـالی هـم به خاطر کرونا 

از رقابت هـا دور بودنـد. روز اولـی کـه وارد اردوهـا شـدند رکوردهـای 

پایینی داشتند و با همت خانم شمس و کمک هایی که توانستیم 

انجام بدهیم رکوردهای شـان افزایش پیدا کرد و نظر کادرفنی را به 

خودشان جلب کردند و خدا را شکر غیر از خانم نعمتی 4نفر دیگر 

بـه اردوهـای تیم ملـی دعـوت شـدند و درنهایت 8نفـر از کمانداران 

دانشـگاه آزاد در اردوهـای تیم ملـی حضـور پیـدا می کننـد کـه این 

به نظـر مـن افتخار بزرگی برای دانشـگاه آزاد اسـت.

فکـرمیکردیـد8نفـرازبچههـایدانشـگاهآزادبـهاردوی

تیمملـیدعـوتشـوند؟

مـن می دانسـتم که بچه ها می تواننـد کارهای خاصی انجام دهند 

و مطمئن باشـید بچه هایی که به تیم ملی دعوت شـدند با توجه به 

برنامه و صحبت هایی که با هم داشـتیم هدف شـان فقط حضور در 

اردوی تیم ملی نیست و هدف های بزرگ تری را دنبال می کنند که 

در آینـده خبرهـای خیلـی بهتر و بزرگ تری از ورزشـکاران دانشـگاه 

آزاد در رقابت های بین المللی خواهید شنید.

واکنشمسئولاندانشگاهبعدازاینافتخارچهبود؟

باید تشـکر ویژه از دکتر لشـگری داشـته باشم که فشـارهای زیادی 

را بابـت بسته شـدن ایـن تیـم تحمـل و به من و دکتر شـمس اعتماد 

کردنـد. سـال های گذشـته در بخـش آقایـان تیمی به نام دانشـگاه 

آزاد وجـود نداشـت و امسـال بـا توجـه بـه اطمینـان و ایمانـی کـه 

لشـگری بـه مـا داشـتند بـرای تشـکیل تیـم آقایـان تـلاش کردند و 

خدا را شـکر که نتیجه اش را هم دیدیم و مسـئولان 

دانشـگاه آزاد خیلـی از ایـن موضـوع خرسـندند و 

مطمئـن باشـید آن عزیـزان هـم هدف شـان فقـط 

حضـور بچه هـا در تیم ملـی نیسـت، قـول می دهـم 

در آینده خبرهای بهتری بشـنوید و بتوانیم بیشـتر 

از ایـن هـم اسـم دانشـگاه آزاد را در رشـته تیراندازی 

بـا کمـان بـالا ببریم.

موضـوعدیگریدراینبارههسـتکهبخواهید

بگویید؟

امیدوارم حمایت های دانشگاه آزاد ادامه دار باشد و 

سـال های آینـده بـا توجه به نتایـج و قهرمانی ای که 

کسـب کردیم به امید خدا حمایت بیشـتر دانشـگاه 

آزاد را هم داشته باشیم. البته تا الان خیلی حمایت 

کردنـد ولـی امیـدوارم بـا حمایـت بیشـتر هدف ها و 

نتایج بیشـتر و بهتری را کسـب کنیم.

بانوان تیرانداز دانشـــگاه 

آزاد اســـلامی در رشـــته 

تفنگ بـــادی هم در هفته 

اول و دوم لیـــگ برتر این 

رشـــته آتش بازی راه انداختند. دو برد در بخش تیمی و 

یک سکوی سومی در بخش انفرادی شروع خوبی برای 

تفنگدارانی بود که زمان زیادی از شروع تمرینات شان 

نمی گذرد. مریم سادات احمدی، سرپرست تیم تفنگ 

دانشگاه آزاد اسلامی با اشاره به آغاز رقابت های لیگ برتر 

به »فرهیختگان« گفت: »هفته اول و دوم مرحله مقدماتی 

لیگ تیراندازی، 26 تیرماه برگزار شـــد که ما با دو تیم 

پارس جم و برلیان 22 مسابقه داشتیم و توانستیم تیم 

خیلی خوب برلیان 22 که در لیگ دسته یک مقام اول 

را به دســـت آورده بود را ببریم و در رقابت دیگر خود تیم 

پارس جم را که تیمی خوب و قوی بود شکست دهیم.« 

وی با اشاره به تمرین تیراندازان و امتیاز هایشان در لیگ 

اضافه کرد: »بچه ها برای مدت خیلی زیادی مســـابقه 

نداشتند و از میدان دور بودند و با اینکه از آغاز تمرینات 

زمان زیادی نمی گذرد با این حال رکوردهای تیراندازان 

دانشـــگاه آزاد اسلامی خیلی عالی بود و در واقع همه 

تلاش شان را کردند.« 

احمدی که برای دومین سال پیاپی کنار تیم دانشگاه 

آزاد اسلامی است، درباره سطح مسابقات بیان می کند: 

»در لیگ برتر سطح مسابقات بسیار بالاست، در تیم ها 

چندیـــن تیراندازان حرفـــه ای المپیکی حضور دارند و 

در تیـــم ما هم تیراندازان المپیکی مثل الهه احمدی و 

آرمینا صادقیان هستند و البته بقیه تیراندازان تیم هم 

جزء 10 نفر برتر کشورند و با حضور ورزشکاران مطرح و 

المپیکی مان کیفیت مسابقات بسیار بالاست.« 

وی که خود از ملی پوشان سابق این رشته است، درباره 

مسابقات آینده تفنگداران دانشگاه در این لیگ یادآور 

شـــد: »مسابقات بعدی ما در هفته سوم لیگ برتر، دوم 

بهمن برگزار می شـــود که تیم دانشگاه آزاد اسلامی به 

مصاف تیم قوی هیات قم که تیراندازان مطرح کشوری 

با سابقه زیاد حضور در تیم ملی دارد، می رویم و از حالا 

بچه های ما تمام تلاش شان را برای آن بازی می کنند و 

تیم در هفته چهارم استراحت دارد.« 

او با اشاره به این موضوع که امسال دانشگاه آزاد اسلامی 

فقط در بخش تفنگ تیمداری کرده اســـت، ادامه داد: 

»امسال یک تیم قوی تفنگ بانوان داریم و ان شاءالله در 

سال 1400 تیم ها را افزایش خواهیم داد و رشته تپانچه 

را هم خواهیم آورد؛ چراکه امسال به خاطر درگیری همه 

با ویروس کرونا، برنامه ریزی ها کمی دیرتر انجام شد و 

ما تیرانداز خوب تپانچه را محک نزده بودیم و به همین 

دلیل فقط یک تیم قوی در رشته تفنگ جمع کردیم.« 

احمدی به مقام ســـوم انفـــرادی صادقیان نیز تاکید و 

تصریح کرد: »در بخش انفرادی هر ســـه تیرانداز ما به 

فینال مسابقات راه پیدا کردند که این برای تیم خیلی 

عالی بود که همه تیم در جمع هشـــت نفر برتر کشوری 

قرار گرفتند که درنهایت توانستیم سکوی سومی را هم 

توسط تیرانداز المپیکی تیم مان بگیریم.« 

او درباره قراردادهای تیراندازان نیز خاطرنشـــان کرد: 

»وضعیت قراردادها خداراشکر خوب است و مبلغی که 

پیشـــنهاد دادیم توسط دانشگاه پذیرفته شد و درحال 

حاضـــر وضع قراردادها بد نیســـت که جای تشـــکر از 

مسئولان دانشگاه دارد.«

وزیریدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:دعوت8کمانداردانشگاهآزادبهتیمملیافتخاربزرگیاست

در یک قدمی قهرمانی زودهنگام هستیم
سرپرستتیمتیراندازیبانواندانشگاهآزاداسامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:

با وجود تمرین کم رکوردهای ما عالی بود

نسیم شیرازی
 روزنامه نگار


